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SALG AV VÆRØY GAMLE FLYPLASSOMRÅDE TIL KUNSTHAVNA DA

Vedlegg: Søknad om kjøp av Værøy gamle flyplassområde.

Saksframlegg:

Kunsthavna DA har framsatt søknad om kjøp av Værøy gamle flyplass til bruk for oppføring
av campinghytter.
Det ønskes kjøpt 125 mål, noe som også inkluderer hele flystripen med omkringliggende 
arealer.
Det skal i første omgang oppføres tre hytter hvorav en legges ut for salg og resterende
er beregnet for utleie.
Det framgår ikke av søknaden hvordan den framtidige utviklingen av området vil være.
Kunsthavna er tidligere tilbudt 10-20 mål tomt på området for oppføring av hyttene samt
rett til å disponere resterende arealer til teltplass, oppstillingsplass for bobiler samt stø
for kajak.
Utvalget mener at dette vil være tilstrekkelig for gjennomføring av prosjektet slik det framstår 
og at kommunen vil få for lite igjen for å avhendige de125 målene.

Saken ble behandlet i teknisk hovedutvalg 06.12.05.

Teknisk hovedutvalg fremmet følgende innstilling til kommunestyret:

Værøy kommune avslår søknad om kjøp av hele flyplassområdet.               
Kunsthavna DA tilbys fortsatt å kjøpe 10 – 20 mål av flyplassområdet for oppføring av 
hyttene.

Saken ble behandlet i kommunestyret 15.12.05.

Under behandlingen av denne saken fratrådte representantene Aina Johansen og Dag Sørli 
som inhabile, og representanten Kent Bensvik tok sete.

Ordføreren fremmet følgende tilleggsforslag:

Ordfører får fullmakt til å gå i dialog med Kunsthavna DA og aktuelle finansieringsinstanser 
om en løsning for prosjektet.



Innstillingen fra Hovedutvalget med ordførerens tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:

Værøy kommune avslår søknad om kjøp av hele flyplassområdet.                                  
Kunsthavna DA tilbys fortsatt å kjøpe 10 – 20 mål av flyplassområdet for oppføring av 
hyttene.
Ordfører får fullmakt til å gå i dialog med Kunsthavna DA og aktuelle 
finansieringsinstanser om en løsning for prosjektet.


